



McGill Association of University Teachers (MAUT-APBM) is appalled by the Québec Government's announcement to institute a severe increase in tuition at McGill University. The proposed changes directly threaten McGill's core mission as one of the world's leading centers for higher education, research, innovation, and scientific discovery. Our work and reputation are built on a diverse assemblage of Québécois, Canadian, and international faculty, students, and staff. It will lead to a substantial negative socio-economic impact on Montréal and Québec. We ask the government to reverse their decision and not damage McGill, Montréal, and Québec.

MAUT-APBM is the largest faculty association on campus.

---

L'Association des professeur(e)s et bibliothécaires de McGill (MAUT-APBM) est consternée par l'annonce du gouvernement du Québec d'instituer une augmentation importante des frais de scolarité à l'Université McGill. Les changements proposés menacent directement la mission fondamentale de McGill en tant que l'un des principaux centres mondiaux d'enseignement supérieur, de recherche, d'innovation et de découverte scientifique. Notre travail et notre réputation reposent sur un ensemble diversifié de professeurs, d'étudiants et de personnel québécois, canadiens et internationaux. Cette décision aura un impact socio-économique négatif considérable sur Montréal et le Québec. Nous demandons au gouvernement de revenir sur sa décision et de ne pas nuire à McGill, Montréal et Québec.

MAUT-APBM est la plus grande association de professeurs du campus.